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    P R O T O K O L L 
 
Organ: Styret 
Tid: Mandag 11. desember 2013 
Sted: Vidaråsveien 8, Grååsen (hos Ivar) 
 
Møtedeltakere: Øyvind Bjørndalen, David Sjøen og Ivar Vågen. Bente G. Fredheim, Anders Løkke, og 
Vegard Eng hadde meldt forfall på forhånd. Øyvind meldte i møtet forfall for Tone Transeth Mosling. 
 
Saker til behandling: 
 
Sak nr.1 Protokoll for styremøte nr.7/2013 – underskrifter og oppfølging 
Saksopplysninger: Se tidligere utsendt godkjent protokoll, jf. vedlegg.  
 
Vedtak: Protokollen for møte nr.7/2013 undertegnes, og er gjennomgått som oppfølging. 
 
Sak nr.2 Referatsaker 
Følgende fremlegges som informasjon: 
2.1. Økonomi – status pr. dato for Brukskonto (saldo +kr.2.811,03 ) og Prosjektkonto (saldo 
+kr.12.599,03). Kr.40.000,- i spillemidler Aktivitetsområdet er under utbetaling. Midlertidig lån fra Ivar 
Vågen kr.18.000,- skal tilbakebetales så snart beholdningen på konto tillater det. Ny samlet netto 
beholdning på begge bankkontiene etter dette blir da kr.37.410,06. Andre påløpne utgifter fratrekkes. 
2.2. Batteristien og Aktivitetsområde Grååsen – offisiell åpning lørdag 9. 11.2013 og status tiltakene 
2.3. Oppdrag for Forsvarsbygg – utført og fakturert avtalt beløp kr.12.500 (beløpet er mottatt) 
2.4. Innspill til Forsvarsbygg – budsjett for skisserte tiltak 2014 (jf. helhetlig plan fremsatt i juli 2013) 
2.5. Elgstien – status og videre arbeid (kostnader og skilting m.v.) 
2.6. Rydding av friområdene “Fri-Ut” og “Fri-Batt” – status og videre arbeid 
2.7. Leders redegjørelse for deltakelse i Spydeberg-halvtimen i K-styret 10.12.2013 – innlegg om 
Trafikksikring på Fv122 + g-/s-sti mellom Buerveien og ”Bru-veien” via plassen Solli, og om bekymring 
for etablering av massedeponi ved steinbruddet, og om avlastning av Buertoppen + bedre tilgjengelighet 
ved å etablere sti langs Løkenjordene fra Kirkestien til Heliveien. 
2.8. Leders telefonsamtale med ordføreren 11.12.2013 om mange viktige og kritiske spørsmål som 
berører Grååsen og dens beboere, herunder trafikksikring på Fv 122, støyplager fra trafikken på nye 
E18, og diverse mulige tiltak i tilknytning til nye E18. 
 
Vedtak: Referatene tas til orientering. 
 
Sak nr.3. Sti langs åsfoten av Grååsens østside – status og videre arbeid 
Saksopplysninger: a. Befaring søndag 25. mars 2012 kl.12, sammen med bl.a. berørte grunneiere, av 
mulig trase for sti langs Grååsens østside. Begge grunneierne stilte seg positive til at GVF kan 
gjennomføre tiltaket. b. Befaring sammen med Arne Berven gjennomført 7.12., c. Antydninger av 
tidspunkt; innen påske 2014 og kostnadsestimat 1 ukes arbeid kr.20.000,- inkl. mva. + noe dugnad, d. 
Kart datert 6.12.2013 med skisserte omtrentlige traseer for eksisterende og påtenkte stier.  

 
Vedtak: 
1. Kart m/stiskisser datert 6.12.2013 for bl.a. tursti langs åsfoten av Grååsens østside, mellom 
Kirkestien og Bruveien legges til grunn for rydding av trær, busker og kratt. Det ryddes i utgangspunkt i 
ca. 2 m bredde, så nært åsfoten som praktisk og økonmisk hensiktsmessig. Felt virke kvistes og legges 
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i terrenget langs stien. Eksisterende stier og skogsvei benyttes så langt det passer.  
2. Firma Arne Berven, Spydeberg engasjeres til gjennomføring av arbeidene. Han har lovet å 
undersøke mulighetene for midler fra skogavgiftsfondet for samtidig ungskogpleie langs traseen. 
3. Det søkes Forum For Friluftsliv om tilskudd kr.20.000,- til gjennomføring av tiltaket. Hvis søknaden 
helt eller delvis ikke imøtekommes legges saken frem for styret på nytt, for evt. alternativ finansiering. 
 
Sak nr.4. Trafikksikring på Fv 122 – status og videre arbeid. 
Saksopplysninger: a. Brev fra Statens Vegvesen datert 28.11.2013 til Spydeberg kommune (se 
vedlegg), b. Vår e-post til Spydeberg kommune v/Jon Weng  4.12.2013 om oppfølging av forslagene fra 
SVV,  c. Drøfting med ordføreren 2.12.2013, d. Sendt brev til Spydeberg kommune datert 6.12.2013 
med forslag til skolesti m/kostnadsoverslag, e. Vår e-post til Spydeberg kommune datert 8.12.2013, f. 
Telefonisk info fra Spydeberg kommune v/økonomisjefen 11.12.2013 om at K-styret i møte 10.12.2013 
har bevilget kr.150.000,- til trafikksikkerhetstiltak for skolevei Grååsen-Spydeberg skole m.v. 
 
Vedtak: 
1. Brev datert 28.11.2013 fra Statens Vegvesen om trafikksikring på Fv122, tas til orientering.  
2. Spydeberg kommunestyres vedtak i budsjettet for 2014 om bevilgning til trafikksikring av skolevei 
Grååsen-Spydeberg skole m.v. tas til orientering. 
3. Det søkes dialog med Spydeberg kommune om ytterligere justering for 60 km-sone og gjennomføring 
av aktuelle tiltak så snart som praktisk mulig våren 2014. 
 
Sak nr.5. Støy fra nye E18 – rapport og videre arbeid 
Saksopplysninger: a. Rapport fra Multiconsult datert 23. oktober 2013 (se vedlegg), b. Drøfting i møte 
mellom Åge V., Anders L. og Ivar V. 27.11.2013 (Pål F. hadde forfall), b. Drøfting med ordføreren 
2.12.2013, c. Sendt e-post til Spydeberg kommune datert 3.12.2013 med anmodning om beramming av 
et snarlig møte med Statens Vevesen, hvor også GVF detar, d. Muntlig orientering om etterfølgende 
vurderinger av foreliggende målingsrapport fra Hans Kr. Sandvik på anmodning fra GVF, og informasjon 
innhentet av Åge Wold fra Jernbaneverket om dominerende vindretninger.  
 
Vedtak: 
1. Styret ber om at arbeidsgruppa for motvirkning av støyplager følger opp anbefalingene fra Hans Kr. 
Sandvik, og videre innhenting av relevante måledata for dominerende vindretninger. 
2. Leders anmodning til Spydeberg kommune om oppfølgende møte med Statens Vegvesen tas til 
etterretning. 
 
Sak nr.6. Årsmøte 2014 – varsel og sakforberedelser 
Saksopplysninger: a. Brev med informasjon og oppfordringer, b. Forberedelse av saker om: 1. Tid og 
sted for årsmøtet, 2. Årsregnskap 2013, 3. Årsberetning 2013, 4. Plan for virksomheten i 2014, 5. 
Kontingent for 2014, 6. Valg av styre og valgkomité (komiteens medlemmer Thore Skollingsberg og 
Hild Nytrøen forbereder de aktuelle valgene til styret). 7. Valg av valgkomité for valgene i 2015. 
 
Vedtak: 
1. Årsmøtet 2014 for Grååsen Velforening berammes til mandag 27. januar 2013, kl.19:00 på Vollene 
miljø- og kulturgård. 
2. Årsmøtet varsles i Grååsen-Nytt nr.3/2013 som distribueres til alle, før jul i postkassene.  
3. Styrets leder avholder møte med valgkomiteen snarest mulig for forberedelse av aktuelle valg. 
  
Sak nr. 7. Regnskap og bankkonti 
Saksopplysninger: a. Muntlig fremsatt forslag fra regnskapsfører Bente G. Fredheim om at Grååsen  
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Velforening skal ha kun 1 bankkonto, da det er uhensiktsmessig ut fra lagets forhold å ha flere. 
 
Vedtak: Styret vedtar å si opp Foliokontoen i Spydeberg Sparebank, slik at alt går over Giraff-kontoen. 
 
Sak nr.8. Grååsen-Nytt nr.3/2013 
Saksopplysninger: a. Leders endelige forslag til Grååsen-Nytt nr.3/2013 
 
Vedtak:  
Etter høring på leders utkast til Grååsen-Nytt nr.3/2013, og ev. justeringer, distribueres det snarest 
mulig til alle husstandene i Grååsen-området. 
 
Sak nr.9. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp: 
7.1. Neste styremøte fastsettes til onsdag 15. januar 2014. 
7.2. Styrets leder avklarer leie av lokale for Årsmøte 2014 27.1.2014 på Vollene. 
7.3. Styrets leder sender rapport til Forum For Friluftsliv om gjennomført tiltak for tidligere utbetalt 
tilskudd kr.20.000 i 2013. 
 

                            ooOoo 
 
Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 andre som deltok på styremøtet. Møtet hevet. 
 
Underskrifter: 
 
 
____________________    ____________________  ____________________ 
styreleder   styremedlem    styremedlem 
 
 


